
Verslag Participatieraad Veendam d.d. 22 december 2022 

 
Aanwezig: Thea Meems (voorz), Pien de Raad, Ate Faber, Roelof Kroeze, Peter Hemrica, Fred 
Stevens, Bram Hulzebos, Bert Hoogeboom, Albert Greven, Fazil Cetin, Gerry Jager (verslag) 
 
Afwezig: Simon Scholtens 
 
1. Opening 

 
 
2. Verslag d.d. 24-11-2022 

Albert past de tekst aan zodat het geschikt is voor de website. 
P. 4: 29-11-22: Bert. 
P. 7: er wordt voorgesteld om gericht mensen uit te nodigen voor de bewonersavond. 

 
Vastgesteld. 
 

 
3. Mededelingen 

a. Verwacht advies Toegankelijkheid: is in april gegeven, de gemeente werkt nog aan het 
antwoord, komt in januari. 

b. Ervaring Bram onlinetraining: positief, hij ziet mogelijkheden voor meer samenwerking. 
c. Training De Koepel “Adviseren met impact”: Pien heeft wel belangstelling, komt hier nog op 
terug. 
d. Overleg met Cliëntenraad deBasis: nader overleg over de datum. 
e. Planning 2023, Peter heeft deze klaar, stuurt rond per mail. 
 
 

4. Terugkoppeling overleg beleidsambtenaren 

Er is gesproken over wat van elkaar verwachten. De werkgroepen worden allemaal een keer 
uitgenodigd voor dit overleg. 
 
 

5. Contact met de samenleving 

De werkgroepen moeten hun 5-vraagstelling nog verder uitwerken. Op de agenda van 16 
februari. 
 

 
6. Stand van zaken vacaturetekst secretariaat 

Pien heeft nu een account bij vrijwilligersvacaturebank.nl (Veendam). De vacature wordt ook in 
de Veendammer geplaatst, met een verwijzing naar de website. 

 
 

7. Werkgroepen 
• Jeugd en Gezin:   

Er is een bijeenkomst geweest met 2 jeugdconsulenten. Ze hebben op dit moment 26 
casussen. De consulenten hebben een regiefunctie. Er zijn nu nog 8 organisaties waar ze 
naar kunnen verwijzen. Een hele verbetering van de 80/120 die er eerst waren. 

Er is een 2e bijeenkomst geweest over de jeugdverordening. Deze is sluitend. 
 

• Werk en Inkomen:  
23-01-23: overleg met beleidsambtenaar. 
Binnen de gemeente Veendam heeft 20% problemen met het betalen van de 
energierekening. In de provincie Groningen is dit een van de laagste percentages. 

Veel mensen begrijpen niets van het prijsplafond. Ate zorgt ervoor dat er een goede uitleg 
in De Veendammer komt. Hij kan er ook voor zorgen dat iemand tekst en uitleg kan geven 
voor bijvoorbeeld cliënten van de Voedselbank. Gerry geeft dit ook door aan de cliëntenraad 
van deBasis, zodat er gekeken kan worden of binnen deBasis ook belangstelling is voor 

dergelijke uitleg. 
 

• Zorg en Welzijn:  

Niet aan bod gekomen. 
 
 



 

8. Website 
Niet aan bod gekomen. 
 

 
9. Rondvraag 

Geen. 
 

 
 

Volgende vergadering: 19 januari 2023 


